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Yuening Zheng 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ General corporate 

◼ Corporate compliance 

◼ Data protection 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Zheng's practice focuses on data compliance, corporate compliance, foreign direct investment, 

mergers and acquisitions, and general corporate affairs.  In the area of cyber security and data 

compliance, Ms. Zheng mainly provides legal consulting services, including data compliance 

consulting and ad hoc analysis, as well as data and legal due diligence. In the areas of mergers and 

acquisitions, Ms. Zheng is mainly responsible for due diligence, drafting, reviewing and translation 

of legal documents, as well as research on legal issues. 

EDUCATION 
Ms. Zheng graduated from East China University of Political Science and Law with a Bachelor of 

Law degree.  She then studied at Cornell Law School and graduated with an LL.M. degree. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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郑越宁 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 一般公司事务 

◼ 公司合规 

◼ 数据保护 

工作经历 

郑越宁律师的主要执业领域为数据合规、公司合规、外商投资、收购兼并和一般公司事务。

在网络安全和数据合规业务领域，郑律师主要提供法律咨询服务，包括数据合规咨询及专项

分析，数据法律尽调等工作。在收购兼并领域，郑律师主要负责尽职调查，法律文件的起草、

审阅、翻译和法律问题研究等工作。 

教育背景 

郑越宁律师本科毕业于华东政法大学，获得法学学士学位，后于美国康奈尔大学法学院深造，

获得法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


